
 

 
 
Insändare  
 
 
Energiplan samt företagande i Hudiksvall  
Energi- och klimatstrategi 2017-2050 med det som gäller för Hudiksvall Kommun. 
 

• Minskad energianvändning 
• Minska användning av fossil energi – drivmedel 
• Ökad användning av förnyelsebar energi 
• Att kommunorganisationen är fossilfri 2025 

 
Detta är de mål som kommunen har i sin Energiplan.  

Vi har idag en väldigt EL intensiv industri i Hudiksvall där många företag inte skulle 
klara många dagar (om ens någon dag) om strömförsörjningen stängs av. Det 
skulle innebära stor katastrof för Hudiksvalls kommun. Detta är en risk som finns 
med den omvärldsbild vi har idag och är rätt skrämmande. 

 När Ulrik Jonasson (VD Sjölins Smide) uttalar sig angående de höga elpriserna i 
Hudiksvalls tidning förstår man hur känsligt detta är. Tyvärr brukar priset på något 
återspeglas av tillgång samt efterfrågan. Vilket om man skalar ner det, att vi har 
för lite EL till vår kommun. 

Detta är märkligt då vi har tillverkning av ren grön el runt knutarna i form av 
vindkraft, vattenkraft samt solkraft.  

Med anledning av detta har vi Kristdemokrater några frågor. 

Vad gör Hudiksvalls Kommun för att säkra att vi får en stabil och ren och billig 
elförsörjning till vår kommunmedborgare samt företag? 

Av partierna i Hudiksvall så är det bara vi Kristdemokraterna som svarat positivt till 
etablering av i Vindkraft i Silja. Ingen av de andra partierna har uttryckt någon 
helst åsikt. Hur kommer det sig?  

Göran Bergqvist / Lars Österberg/ Peter Åkerström 

Kristdemokraterna 

 


